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Protokół z obrad Walnego Zebrania Delegatów KPZSzach – Bydgoszcz, dn. 19.03.2023 r. 

 

Lista obecności: 

 

1. Jarosław Wiśniewski – Prezes Zarządu KPZSzach, 

2.  Andrejus Sivickis – Wiceprezes ds. organizacyjnych, 

3. Damian Śliwicki – Wiceprezes ds. Młodzieżowych (delegat), 

4.  Kamila Urbańska – członek Zarządu KPZSzach (delegat), 

5.  Janusz Augustowski – Przewodniczący Kolegium Sędziów KPZSzach (delegat), 

6. Andrzej Karpiński – delegat, 

7. Jerzy Śniadecki – gość, 

8.  Piotr Konieczyński – delegat, 

9. Mikołaj Włoch – Przewodniczący Komisji KiE KPZszach 

10. Krystyna Sadkiewicz – gość, 

11.  Piotr Szybowicz – Sekretarz KPZSzach (delegat), 

12.  Jacek Górny – Skarbnik KPZSzach (delegat), 

 

1. Otwarcie i powołanie prezydium. 

Prezes KPZSzach Jarosław Wiśniewski, przywitał przybyłych gości i otworzył zebranie. 

Zebranie rozpoczęło się w drugim terminie o godzinie 12.30 

 

2. Wybór przewodniczącego i protokolanta. 

Delegaci wybrali na przewodniczącego Jarosława Wiśniewskiego (wybrany jednogłośnie), 

a na protokolanta Mikołaja Włocha (wybrany jednogłośnie). 

 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Delegaci zatwierdzili porządek obrad  jednogłośnie. 

 

4. Zatwierdzenie regulaminu obrad. 

Delegaci zatwierdzili regulamin obrad  jednogłośnie. 

 

5. Wybór komisji mandatowo-skrutacyjnej oraz uchwał i wniosków. 

Delegaci wybrali Komisje Mandatowo-Skrutacyjną w składzie: 

1. Piotr Konieczyński - wybrany jednogłośnie - Przewodniczący, 

2. Krystyna Sadkiewicz - wybrana jednogłośnie – członek komisji. 
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Delegaci wybrali Komisje Uchwał i Wniosków w składzie: 

1. Andrejus Sivickis - wybrany jednogłośnie – Przewodniczący. 

2. Janusz Augustowski - wybrany jednogłośnie – członek komisji. 

 

6. Sprawozdanie Zarządu z działalności organizacyjnej i sportowej w 2022 roku. 

Prezes Jarosław Wiśniewski przeczytał sprawozdanie z działalności organizacyjnej Zarządu 

KPZSzach, a sportowej Piotr Szybowicz za rok 2022. Piotr Szybowicz powiedział że rok 2022 był 

najlepszym w historii pod względem  imprez Mistrzostw Polski. Odbyła się Ekstraliga Seniorów w 

Bydgoszczy, Mistrzostwa Polski Mężczyzn i Kobiet w Kruszwicy, Ekstraliga w szachach szybkich, 

Puchar Polski i Superpuchar – również w Bydgoszczy. Damian Śliwicki przeczytał sprawozdanie                

z kadry młodzików. Niestety z podstawy kadry, tylko jedna osoba pojechała na zgrupowanie. 

Zgrupowania odbyły się w Łazach i Okoninach Nadjeziornych. Rok 2022 był lepszy niż 2021 pod 

względem wyników sportowych zawodników z naszego województwa, jednak głównie za sprawą 

zawodników KS Gwiazda Bydgoszcz. 

 

7. Sprawozdanie finansowe za 2022 r. 

Sprawozdanie finansowe za rok 2022 przeczytał Skarbnik KPZSzach – Jacek Górny. 

Wytłumaczył on również, na czym KPZSzach zarabia. Przedstawił też wykaz swoich dokonań w 

2022 roku oraz tematów, które zainicjował i pilotował. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Kolegium Sędziów. 

 

Sprawozdanie z działalności Kolegium Sędziów KPZSzach, przeczytał Przewodniczący – 

Janusz Augustowski. Dodał, że aktywność sędziów w Naszym województwie sprowadza się do 

kilku – kilkunastu osób, a większość sędziów zaewidencjonowanych w CR PZSzach jest 

nieaktywnych i nie wykupuje licencji. Podkreślono po raz kolejny, że w dzisiejszych czasach Sędzia 

– często równa się Organizator. 

 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej KPZSzach odczytał Andrzej Karpiński. Komisja obecnie 

działa w składzie dwuosobowym, po rezygnacji z funkcji Przewodniczącej przez Kamilę Urbańską. 

Dokoptowanie trzeciej osoby na chwilę obecną nie jest konieczne i nastąpi to już za rok, po wyborach 

do nowych władz związku. Komisja nie ustaliła istotnych nieprawidłowości w funkcjonowaniu 

Kujawsko-Pomorskiego Związku Szachowego, a kilka uchybień zostało rekomendowane Zarządowi 
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do poprawienia. Komisja Rewizyjna KPZSzach prosi o udzielenie Zarządowi KPZSzach 

absolutorium za działalność w 2022 roku. 

 

10. Sprawozdanie Komisji Mandatowej. 

Piotr Konieczyński przeczytał sprawozdanie Komisji Mandatowej. Stwierdza, że w 

Kujawsko-Pomorskim Związku Szachowym, uprawnionych do głosowania jest 27 delegatów, a na 

zebraniu WZD obecnych jest 7 delegatów z prawem do głosowania. 

 

11. Dyskusja nad sprawozdaniami. 

W dalszej części obrad rozpoczęła się dyskusja nad sprawozdaniami. Delegaci wyrazili 

zdziwienie, że na WZD brak głównych maruderów, poddających w wątpliwość działania obecnego 

Zarządu, a czasami domagającymi się jego dymisji. Niektóre osoby uważają, że lepiej nie pisać w 

internecie na portalach społecznościowych o sprawach związku, od tego jest walne zebranie 

KPZSzach. Niestety, czasami na durne zaczepki krewkich prezesów poszczególnych klubów, aż 

trudno nie odpowiedzieć, jednak rzeczywiście nie ma to sensu.  

Delegaci uważają, że strona internetowa Związku nie wygląda za dobrze i powinna być 

prześledzona chociażby pod względem wprowadzenia aktualnych zmian w składzie Zarządu czy 

Komisji Rewizyjnej KPZSzach. Mikołaj Włoch powiedział, że niestety nie ma czasu zająć się szerzej 

stroną internetową i ją poprawić na bieżąco. Uważa, że robi w województwie dla szachów bardzo 

dużo, a jeszcze ma swoją pracę i życie prywatne. Jarosław Wiśniewski stwierdził, że nie ma sensu 

zatrudnianie administratora strony z zewnątrz, który za swoją „pracę” będzie chciał po 400 – 500 zł 

/ miesiąc, ponieważ umieszczanie ogłoszeń o zawodach czy relacji z nich nie jest aż tyle warte.                     

W razie potrzeby można zatrudnić informatyka do poprawienia ustawień strony, a dalej 

administrować ją tak, jak do tej pory. Prezes uważa również, że wydzwanianie do Mikołaja Włocha 

w różnych porach dnia, a nawet w nocy z różnymi sprawami jest nietaktowne i co najmniej 

niestosowne. Powinny obowiązywać jakieś przyzwoite godziny nawiązywania rozmów w sprawach 

ewidencji czy innych. Zdarzają się sytuacje naganne, kiedy to ta, czy inna osoba, wysyła późną nocą 

SMS czy maila z żądaniem pilnego naniesienia spraw ewidencyjnych w CR, co pokazuje o braku 

poszanowania dla innej osoby i nie najlepiej świadczy o „dzwoniącym”. Jacek Górny zauważył też, 

że Mikołaj Włoch nie będąc członkiem Zarządu KPZSzach i tak robi za dużo.  W razie jego 

rezygnacji powstać może duży problem i być może, będzie trzeba powołać ze 3 osoby na jego miejsce. 

Zdaniem delegata oraz innych osób, są pokłady mocy przerobowych w Zarządzie czy wśród innych 

działaczy szachowych w regionie, które mogłyby zostać szerzej wykorzystane nich dotychczas. 

Niestety jest to już osobista decyzja tych ludzi – ile chcą włożyć pracy na rzecz szachów w 
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województwie. Jacek Górny uważa że każdy z Zarządu wykonuje swoje obowiązki w miarę 

możliwości, jedni więcej inni mniej, ale jest to już sprawa do dyskusji na Zarządzie. 

Prezes Jarosław Wiśniewski przedstawił stan przygotowań do organizacji w Bydgoszczy                 

z końcem sierpnia 2023 r. Mistrzostwach Polski Juniorów w Szachach Szybkich i Błyskawicznych. 

Stan przygotowań ocenił na zaawansowane. Podsumował też organizację i przebieg III Ligi DMR 

KPZSzach w sezonie 2022/2023 uznając jej przebieg za wyjątkowo sprawny i możliwy do 

przeprowadzenia w przyszłości. Należy też zastanowić się na podziałem ligi na III oraz IV, gdzie w 

III lidze grałyby ze sobą drużyny z miejsc 1-10 z tego sezonu, a w IV lidze – pozostałe. Rozgrywanie 

ligi na przestrzeni 9 rund, ułatwiłoby uzyskiwanie kategorii centralnych. 

 

12. Wniosek Komisji Rewizyjnej – W dalszej części obrad zarządzono głosowanie nad udzieleniem 

Zarządowi KPZSzach absolutorium za działalność w roku 2022. Padły następujące głosy – 7 – ZA, 

0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. Wobec powyższego Zarząd Kujawsok-Pomorskiego Związku 

Szachowego otrzymał absolutorium za swoją działalność w 2022 roku.  

 

13. Dyskusja programowa i wnioski. 

Dyskusja programowa odbyła się niemalże w całości podczas dyskusji nad sprawozdaniami. 

W trakcie obrad WZD padły następujące wnioski: 

Wniosek nr 1: 

„Postuluje się aby w DMR KPZSzach podzielić na III oraz IV ligę”. Delegaci głosowali w 

następujący sposób: 4 głosy - ZA, 1 – WSTRZYMAŁ SIĘ, 2 głosy - PRZECIW. Wniosek 

przeszedł. 

 

Wniosek nr 2: 

„Proponuje się aby w III lidze grało 10 drużyn systemem kołowym, w której na V szachownicy 

musi obowiązkowo grać kobieta. Reszta drużyn będzie grała w IV lidze”. Głosy padły następująco:  

5 głosów ZA, 1 - WSTRZYMAŁ SIĘ, 1 głos - PRZECIW. Wniosek przeszedł. 

 

 Wniosek nr 3: 

„Upoważnia się zarząd KPZSzach do powołania Komisji Etyki i Dyscypliny do końca 2023 

roku”. Głosy padły następująco:  6 głosów ZA, 1 - WSTRZYMAŁ SIĘ, 0 głosów - PRZECIW. 

Wniosek przeszedł. 
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Wniosek nr 4 

„WZD rekomenduje ustanowienie odznaki honorowej KPZSzach za zasługi w województwie 

kujawsko-pomorskim na rzecz szachów”. 

Padły następujące głosy:  6 głosów ZA, 1 - WSTRZYMAŁ SIĘ, 0 głosów - PRZECIW. 

Wniosek przeszedł. 

 

14. Przyjęcie uchwał „Walnego Zgromadzenia Delegatów KPZSzach. 

 

Uchwała nr 1/WZD/2023: 

„Walne Zgromadzenie Delegatów KPZSzach podjęło decyzję, aby w Drużynowych 

Mistrzostwach Regionu w sezonie 2023/2024, podzielić rozgrywki na III ligę oraz IV ligę” 

Uchwała nr 2/WZD/2023: 

„WZD postanawia, że od sezonu 2023/2024 w III lidze grało będzie 10 drużyn systemem 

kołowym, w której na V szachownicy musi obowiązkowo grać kobieta. Reszta drużyn będzie grała w 

IV lidze”. 

Uchwała nr 3/WZD/2023: 

„WZD Upoważnia Zarząd KPZSzach do powołania Komisji Etyki i Dyscypliny do końca 2023 

roku” 

Uchwała nr 4/WZD/2023: 

„WZD KPZSzach ustanowienie utworzenie odznaki honorowej KPZSzach za zasługi                           

w województwie kujawsko-pomorskim na rzecz szachów”. 

 

15. Zakończenie zebrania Walnego Zgromadzenia Delegatów KPZSzach. 

  Prezes Zarządu KPZSzach Jarosław Wiśniewski zakończył spotkanie po około 3 godzinach 

obrad. 

 

      Protokolant        Prezes Zarządu KPZSzach 

 

  Mikołaj WŁOCH                    Jarosław WIŚNIEWSKI 


